

جدول أعمال إجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين (شركة مساهمة عامة)

يتشرف مجلس إدارة شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين (ش.م.ع) بدعوة السادة المساهمين لحضور إجتماع الجمعية العمومية السنوية وذلك في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً من يوم الأربعاء الموافق ١٢ إبريل ٢٠٢٣ في المقر الرئيسي للشركة، الواقع في مبنى بنك رأس الخيمة -الإرافعة- شارع الشيخ محمد بن زايد، إمارة رأس الخيمة، أو استخدام تقنية الحضور عن بعد مع خاصية التواصل المرئي والصوتي والمشاركة بالتصويت الإلكتروني على كل قرار وبشكل مباشر أثناء انعقاد الاجتماع (سيتم إرسال الرابط للمساهمين لحضور الاجتماع عبر البريد الإلكتروني ولأو الرسائل القصيرة) وذلك للنظر في جدول الأعمال التالي:

١. تفويض رئيس الجمعية العمومية بتعيين مقرر الاجتماع وجامع الأصوات.
٢. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ والتصديق عليه.
٣. سماع تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ والتصديق عليه.
٤. مناقشة ميزانية الشركة وبيان حساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ والتصديق عليها.
٥. النظر في الموافقة على توصية مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح على المساهمين عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ استناداً إلى المبررات الموضحة في تقرير المجلس إلى المساهمين.
٦. الموافقة على مقترح عدم توزيع مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ والتصديق عليه.
٧. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١
٨. إبراء ذمة مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٢/١٢/٣١ .
٩. تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية ٢٠٢٢ وتحديد أتعابهم عن تلك السنة.
١٠. المصادقة على سياسة مكافآت أعضاء مجلس الإدارة.
١١. الموافقة - بموجب قرار خاص - على تعديل المادة (١٩) من النظام الأساسي للشركة بحيث يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من عدد سبعة (٧) أعضاء، تنتخبهم الجمعية العمومية للمساهمين بالتصويت السري التراكمي بدلاً عن خمسة (٥) أعضاء.
١٢. انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للفترة الممتدة من ٢٠٢٣ ولغاية ٢٠٢٦
١٣. الموافقة - بموجب قرار خاص - على تعديل النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام الحوكمة المؤسسية لشركات التأمين الصادر عن المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة وأي قوانين أخرى صدرت بهذا الغرض، مع مراعاة الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المعنية.

ملحوظات:

١. بناء على توجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع، على مساهمي الشركة الذين سيحضرون عن بعد تسجيل الحضور للتمكن من التصويت على بنود جدول اجتماع الجمعية الإلكترونية من خلال زيارة الموقع الإلكتروني التالي: www.smartagm.ae. يفتح باب التسجيل الإلكتروني اعتباراً من الساعة ١٠:٠٠ صباحاً من يوم الإثنين الموافق ١٠ إبريل ٢٠٢٣ ويتم إغلاق التسجيل في تمام الساعة ١٠:٠٠ صباحاً من يوم الأربعاء الموافق ١٢ إبريل ٢٠٢٣. ويجب على حاملي التوكيلات إرسال نسخة إلى البريد الإلكتروني investorrelations@rakinsurance.com مع بيان الاسم ورقم الهاتف الجوال لاستلام رسائل نصية للتسجيل.
٢. يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية للشركة أن ينيب عنه من يختاره (من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها) بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة (وفقاً للنموذج المعتمد الذي تم إرساله للمساهمين) ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من خمسة بالمائة (٥٪) من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفالقديها الثانويون عنهم قانوناً (على أن يتم مراعاة الإشرطيات الواردة بالبندين ١ و ٢ من المادة رقم (٤٠) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٣/م) لسنة ٢٠٢٠ بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة) ويمكنكم الإطلاع على الإفصاح المنشور على صفحة الشركة وعلى موقع السوق الإلكتروني أو الرجوع إلى البند رقم (٤) من هذا الجدول بشأن الإجراءات الواجب اتباعها لاعتماد التوكيل.
٣. للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القانمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
٤. يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها أعلاه في البند (١) هو التوقيع المعتمد من أولدى أحد الجهات التالية:
 - أ) كاتب العدل.
 - ب) غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة.
 - ت) بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منهما.
 - ث) أي جهة أخرى مرخص لها القيام بأعمال التوثيق.
٥. يتم إرسال التوكيل والمستندات ذات العلاقة إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي: investorrelations@rakinsurance.com، مع ذكر الاسم والبريد الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول لاستلام الرسائل القصيرة للتسجيل في الاجتماع.
٦. بموجب المادة (٤٠) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٣/م) لسنة ٢٠٢٠ بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة، على من يرغب من السادة المساهمين تعيين ممثل للحضور والتصويت نيابة عنه، التواصل مع السادة مكتب إبراهيم وشركاه المحدودة على الرقم: +٩٧١٤٢٥٠٥٠٩٩ والبريد الإلكتروني info@inp.legal وفقاً لموافقة الجمعية العمومية للشركة بتاريخ ١٤ إبريل ٢٠٢١.
٧. يكون مالك السهم المسجل في يوم الثلاثاء الموافق ١١ إبريل ٢٠٢٣ هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية.
٨. يكون صاحب الحق في الأرباح هو مالك السهم المسجل في يوم الاثنين الموافق ٢٤ إبريل ٢٠٢٣.
٩. لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (٥٠٪) من رأس مال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأربعاء الموافق ١٩ إبريل ٢٠٢٣ في نفس المكان والزمان.
١٠. القرار الخاص: يصدر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن (٧٥٪) من الأسهم الممثلة في اجتماع الجمعية العمومية للشركة.
١١. على المساهمين تحديث بيانات الاتصال الخاصة بهم وعناوينهم لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية للتأكد من استلام الأرباح على النحو الأنسب حيث أنه في حال توزيع الأرباح فإن ذلك سيتم عن طريق سوق أبوظبي للأوراق المالية.
١٢. يمكن للمساهمين الإطلاع على البيانات المالية وتقرير الحوكمة للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ من خلال الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية www.adx.ae والموقع الإلكتروني للشركة www.rakinsurance.com، كما يمكن الإطلاع عليهم من خلال زيارة الموقع الإلكتروني www.smartagm.ae.
١٣. يمكن للمساهمين الإطلاع على وتحميل دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصفحة الرئيسية على موقع الهيئة الرسمي حسب الرابط التالي: <http://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>، أو من خلال صفحة علاقات المستثمرين في موقع الشركة على الرابط التالي <https://www.rakinsurance.com/investor-relations>.

توكيل

أنا/ نحن :

المساهم / المساهمين في شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين (ش.م.ع)، الموقع/الموقعين أدناه أعين/ نعين بموجب هذا التوكيل :

السيد/السيدة :

وكيلاً عننا/ وأفوضه / نفوضه بأن يصوت باسمي / باسمنا وبالنّيابة عن/عنا في اجتماع الجمعية العمومية والذي سيعقد في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً من يوم الأربعاء الموافق ١٢ إبريل ٢٠٢٣ عن طريق الحضور الشخصي أو استخدام الحضور الإلكتروني

أو أي تأجيل لهذا الإجتماع:

رقم هاتف المساهم :

رقم هاتف الوكيل :

رقم المستثمر :

عدد الأسهم :

التاريخ :

التوقيع :

Agenda of the Annual General Meeting of Ras Al Khaimah National Insurance Company (P.S.C.)

The Board of Directors of Ras Al Khaimah National Insurance Company (P.S.C.) is pleased to invite you to attend the Annual General Meeting of the Company to be held on Wednesday 12th April 2023 at 11:00 am, at the Company's Headquarter, located in RAK Bank's ROC - Al Refaa - Sheikh Mohammed Bin Zaid road, Emirate of Ras Al Khaimah, or virtually through the use of remote technology with visual communication, video participation and electronic voting on each decision directly during the meeting (the link to the AGM shall be sent by email and text messages), to consider the following Agenda:

1. Authorize the Chairman of the General Meeting to appoint the meeting Secretary and Vote Collector.
2. Review and approve the report of the Board of Directors on the Company's activities and its financial position for the fiscal year ended 31st December 2022.
3. Review and approve the Company's Auditor report for the fiscal year ended 31st December 2022.
4. Discuss and approve the balance sheet and profit and loss statements for the fiscal year ended 31st December 2022.
5. Determine and approve the recommendation of the Company's Board of Directors not to distribute dividends for the fiscal year ended 31 December 2022 based on the justifications presented to the shareholders.
6. Determine and approve not to distribute remuneration to the Board of Directors for the fiscal year ended 31 December 2022.
7. Discharge the Company's Board Members from their liability for the fiscal year ended 31st December 2022.
8. Discharge the Auditors from their liability for the fiscal year ended 31st December 2022.
9. Appoint the External Auditors for the fiscal year 2023 and determine their fees.
10. Ratify the Board of Directors Remuneration Policy.
11. Approve, by virtue of a special resolution, amending Article)19(of the Company's Article of Association so that the company is managed by a Board of Directors composed by seven (7) members elected by the General Assembly through secret ballot instead of five (5) members.
12. Election of the Board members for the period 2023 to 2026.
13. Approve, by virtue of a special resolution, amending the Company's Article of Association to comply with the provisions of the CBUAE Corporate Governance Regulations for Insurance Companies and any other regulations issued in this respect, subject to obtain the necessary approvals from the relevant regulatory authorities.

Note

1. As per the Securities and Commodities Authority instructions, the Company's shareholders who will attend the Annual General Meeting by virtual meetings should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the Annual General Meeting by visiting the following website: www.smartagm.ae. Registration will open from 10:00am on Monday 10/04/2023 and close at 10:00am on Wednesday 12/04/2023. Holders of proxies must send a copy of their proxies to the following email address investorrelations@rakinurance.com along with their names and mobile numbers in order to receive text messages for the registration.
2. The Shareholder who is entitled to attend the Annual General Meeting may authorize another person (other than members of the Company's Board of Directors or any employee from the Company's or the brokerage company) to attend the above-mentioned Annual General Meeting provided that the proxy may not hold in such capacity more than 5% of the Company's share capital. The persons of incomplete capacity or incapable shall be represented by their legal representatives. (Provided to take in consideration the requirements set forth in clauses 1 and 2 of Article No. (40) of the Chairman of Authority's Board of Directors Decision No. (3/R.M) of 2020 concerning the approval of the Joint Stock Companies Governance Guide. Please refer to the disclosure published on the company's website and on ADX website or to item (No.4) of this agenda regarding the required procedures to approve the Power of Attorney.
3. The corporate person may delegate one of its representatives or these in charge of its management under a decision passed by its Board of Directors or any similar entity to represent such corporate person in any Annual General Meeting of the company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation decision.
4. The Shareholder's signature on the Power of Attorney referred to in item (No.1) above shall be attested by any of the following entities.
 - a) Notary Public.
 - b) Commercial Chamber of Economic Department in the state.
 - c) Bank or Company licensed in the state, provided that the principle shall have an account with any of them.
 - d) Any other entity licensed to perform attestation works.
5. Proxy and the supporting documents to be sent to the following e-mail address: Investorrelations@rainsurance.com, stating the name, email and mobile number to receive SMS for registration.
6. Pursuant to Article No. (40) of the Authority's Chairman of the Board of Directors' Decision No. (3/R.M) for the year 2020 regarding the adoption of the Governance Guide for Public Shareholding Companies, any shareholder who wishes to appoint a representative to attend and vote on his behalf should communicate with Ibrahim & Partners LTD on +97142505099 email info@inp.legal.in in line with approval of the Annual General Meeting on 12th April 2021.
7. The Shareholders that are registered on Tuesday 11th April 2023 are entitled to vote and attend the Company's Annual General Meeting.
8. The Shareholders that are registered on Monday 24th April 2023 are entitled to receive dividends.
9. The Annual General Meeting shall only be valid if attended by shareholders owning or represented by proxy not less than 50% of the capital of the company. If this quorum is not achieved at the first meeting, a second meeting shall be convened on Wednesday 19st April 2023 at the same time and venue.
10. Special Resolution: such resolution issued by the majority votes of shareholders holding at least 75% of the shares represented at the Annual General meeting of the Company.
11. The shareholders shall update their personal contact details and addresses at Abu Dhabi Securities Exchange to assure receiving their dividends properly as the dividend distribution will be done through Abu Dhabi Securities Exchange.
12. Shareholders may access and review the Company's Financial Statements for the fiscal year ended on 31st December 2022 and the Company's Governance Report on the website of the Abu Dhabi Securities Exchange www.adx.ae and on the website of the Company www.rakinurance.com, and by visiting the following website: www.smartagm.ae.
13. Shareholders may review and download the Guide on Investors Rights in securities issued by SCA through the official website of SCA according to the following link <https://www.sca.gov.ae/ar/-services/minority-investor-protection.aspx>, and by visiting the website of the Company - Investor Relations Page, <https://www.rakinurance.com/investor-relations/>

Proxy

I / we:

the undersigned shareholder(s) of Ras Al Khaimah National Insurance Company PSC, hereby appoint by virtue of this proxy;

Mr. / Mrs.:

To represent me and vote on my behalf in the General Assembly Meeting which will be held via physical attendance or e-participation on Wednesday 12th April 2023 at 11:00am or any adjourned meeting, therefore.

Shareholder Mobile No:

Proxyholder Mobile No:

Investor ID

Number of Shares:

Date:

Signature: